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Generalforsamling  16. november 2023 i Tjæreby Forsamlingshus 

Referat 

 

Tilstede var 16 medlemmer. 

 

Dagsorden                                                                                        

 

 1 Valg af dirigent og stemmetællere. 

 Henrik Kjærside valgt. Der blev ikke valgt stemmetællere.     

 

 2 Beretning fra formand. 

 Det har været et godt år for forening og været tilgang af nye medlemmer. 

  Der har ingen information været fra Jægerrådet om lodtrækning m.v. om jagter i skoven og 

regulering af dyr i skoven m.v. Jægerrådsformand Kim Jepsen er ramt af sygdom og går af 

i 2024, hvor der skal vælges en ny. 

  Vi har selv forstået jagten i Skoven og der er ingen dyr til regulering i efteråret. 

  Der har været jægeraften hos Slagelse Outdoor på Karolinevej i Slagelse med god 

tilslutning og gode tilbud til deltagerne. 

  Der har været biks og banko i Revhuset med god tilslutning. 

   Kantinen på skydebanen har haft et rigtig godt år og stor omsætning. 

Foreningens blad vil fremover blive lavet af Henrik Kjærside. 

  

 3 Beretning fra udvalg  

 Flugtskydning 

 Udvalget består af 5 medlemmer og 2023  har været det bedste år nogensinde på banen. 

  Grå og sorte lerduer vil blive brugt så længe lager haves. Fremover vil vi kun købe røde 

lerduer hjem. Vi opstarter i 2024 med fastelavnsskydning og udvidelse af åbninger i 2024 

samt strandjagtstuneringer. Banen har 50års jubilæum på i 2024. 

  Der er ønske om overdækninger på standpladser ved sideduerne. 

  Der er ved at blive etableret en læsserampe og traktorcarport ved laden med tilskud fra DJ. 

  Der er købt en opsamler til plastforladninger og lerduestumper. 

  Der bør uddannes flere instruktører. 

  Man bør overvejes om medlemmer til udvalget fremover vælges og ikke udpeges. 

 Strandjagt  

 Ingen beretning 

 Husudvalg 

 Ingen beretning 

 Riffel 

 Ingen beretning 

 Jagttegn 

 Ingen beretning 

 Vildtudvalg 

 Der er skudt 2 bukke i Korsør Lystskov/golfbane og 2 bukke på Stigsnæs. 

 Hundeudvalg 

 Der har et par træninger med få deltagere. 

 

 Bemærkninger til beretninger. Dagsorden bør udsendes/vises på hjemmeside. 



 

  4 Regnskab. 

 Regnskabet blev gennemgået og godkendt. 

 

  5 Indkommende forslag.  

 Der var ingen forslag. 

 

  6 Fastsættelse af kontingent for år 2025 

 Forslag om uændret 100 kr. over DJ kontingent godkendt. 

 

  7 Valg af formand  Lene Jensen genvalgt. 

      

  

 8 Valg til bestyrelsen   Gert Jensen genvalgt. 

    Kenneth Jensen genvalgt. 

     

     

 9 Valg af suppleanter          Kristian Larsen genvalgt. 

    Anders Nielsen genvalgt. 

 

 10 Valg af revisorer               Steen K. Madsen genvalgt 

          Danny Hedegaard Sørensen genvalgt 

 Suppleanter          

    Finn Jensen genvalgt 

    Jørgen Klode genvalgt   

 

11 Eventuelt 

Der har været møde med Hashøj og Skælskør jagtforeninger om sammenlægning med 

disse foreninger. Vi bør udvide samarbejdet og se hvad der er muligt fremover. 

 

 

 

Jørgen Lang  Henrik Kjærside  

Sekretær/ kasserer Dirigent 

 
 


